
Roses replantejar� les f ires i barraques de l«any que ve

Queixes que es refereixen a un excessiu nivell de fressa, a un excessiu

nombre de dies i a una horaris que consideren intolerables,
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L'alcalde de Roses, Carles P�ramo (CiU), convocar� diverses reunions amb el sector tur�stic i els grups de

l'oposici� per abordar un possible replantejament de les f ires i barraques al municipi. El motiu: l'allau de queixes

-algunes de les quals acompanyades d'amenaces- que han posat en aler ta l'equip de govern i que podria

propiciar que es reduissin els dies festius -enguany han estat onze- o b� un canvi en els horaris. I �s que una de

les principals preocupacions �s el soroll que aquestes celebracions musicals provoquen.

"Hem de ser conscients que tenim unes f ires i barraques que tots celebrem i que desitgem que continu�n per�

que, evidentment, no s�n igual de bones per a tothom". Aix� �s com P�ramo va iniciar la seva intervenci� aquest

dilluns a la sessi� plen�ria.

Despr�s de llegir una de les queixes que li van publicar al Facebook, el batlle va recordar que les celebracions

musicals van iniciar-se l'any 2007 "en un descampat prop de la piscina i l'any seg�ent el govern municipal va

decidir, canviar-les a l'antic C�mping Bahia, propietat de la Generalitat". En aquest sentit, va af irmar no saber si

es va consensuar amb algun colálectiu per� que s� que es va fer "sense consultar a la totalitat del consistori

evitant aix� apor tacions i adver timents que els grups municipals podien haver fet".

Un debat, va afegir, podria haver evitat que ara sor tissin a la llum les "disfuncions" que despr�s de l'edici�

d'enguany han aparegut. "Hem rebut queixes mitjan�ant trucades a la policia, nombroses i repetides, dia a dia i

any rere any, des de diferents llocs de Roses (...)", va dir. Queixes de persones que viuen i treballen a Roses per�

tamb� de turistes, de diferents establiments d'allotjaments tur�stics o del colálectiu Estaci� N�utica, que "veuen

que els seus esfor�os per oferir qualitat en l'atenci� als clients se'n va en orris durant una colla de dies".

"Queixes que es refereixen a un excessiu nivell de fressa, a un excessiu nombre de dies i a una horaris que

consideren intolerables, at�s el greu perjudici que, segons ells, es provoca a la bona imatge dels establiments",

va insistir. �s en aquest sentit en el que va dir que vol treballar l'equip de govern.

Per aix�, convocar� totes les par ts per "trobar plegats i de forma consensuada" les mesures adients. D'entre

aquestes, P�ramo va posar sobre la taula la reducci� en el nombre de dies i els horaris de les f ires, entre altres

possibilitats que s'estudiaran. Per aix� va convidar els grups de l'oposici� a fer-hi apor tacions. El PSC, per la

seva banda, va criticar que es plantegi reduir-les a un cap de setmana i va demanar que se li fessin arribar les

queixes.
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